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امروز در ورزش

  مرحله پلی آف لیگ  برتــر والیبال از امــروز با 4 
دیدار میان تیم های سایپا- خاتم اردکان )15:00(، 
شهرداری تبریز- کاله )17:00( بانک سرمایه- هاوش 
گنبد و شــهرداری ورامین- پیکان )17:30( آغاز 

می شود.
  تاتنهام- نیوپــورت کانتی )23:30( امشــب در 

چارچوب جام حذفی انگلیس به مصاف هم می روند.
  جام حذفی فوتبال آلمان امشــب با 2 دیدار میان 
فرانکفورت-ماینتس)21:00( و شالکه- وولفسبورگ 

)23:15( پیگیری خواهد شد.
  هفته بیست وســوم لیــگ  برتر فوتبــال امروز با 
رویارویی تراکتورسازی- گسترش  فولاد )14:15( و 
نفت آبادان- پرسپولیس )17:00( استارت می خورد.

تیتربازی

  مهدی طارمی، مهاجم ایرانی الغرافه کاندیدای 
بهترین بازیکن هفته این باشگاه قطری شد.

  در جدیدترین رده بندی دوومیدانی جهان، علی 
ثمری در رده شصت وچهارم پرتاب وزنه ایستاد.

  رئیس شــورای تخصصــی ورزش ســازمان 
صداوسیما اعلام کرد که بازی های المپیک زمستانی 

کره جنوبی از تلویزیون پخش خواهد شد.
  آقایــی و دلاوری، دو بازیکــن اصلــی تیم ملی 
بدمینتــون بانوان ایــران در همان مراحــل اولیه از 

مسابقات بین المللی فجر حذف شدند. 
  با رأی مردم، حســن یزدانی و حســین نوری 
به عنوان برترین کشتی گیران آزاد و فرنگی کار  سال 

۶۹ انتخاب شدند.
  رئیس فدراسیون قایقرانی احمد باقری را به عنوان 

سرپرست دبیری فدراسیون معرفی کرد.
  فدراسیون والیبال برای برطرف کردن مشکلات 

داوری، سیستم ویدیوچک را در تهران نصب کرد.
  پنجمین دوره لیگ آب های آرام بانوان با قهرمانی 

باشگاه تایدواتر به پایان رسید.
  محمد مومنی، بازیکن پیشین استقلال به عنوان 

سرمربی جدید تیم دسته اولی صبای قم انتخاب شد.

جشن تولد علی دایی با حضور پروین| جشن 
تولد علی دایی، ســرمربی تیم فوتبال ســایپا روز 
گذشته در محل این باشگاه برگزار شد. در این مراسم 
علی پرویــن، رضا درویش، محمدرضــا طالقانی و 

عنایت آتشی حضور داشتند.
حبس خبرنگاران زن در تبریز|  میزبانی ضعیف 
شهرداری تبریز در بازی فینال لیگ بسکتبال به اوج 
خود رسید و خبرنگارانی که برای پوشش مسابقه به 
ســالن آمده بودند توسط حراست به بیرون منتقل 
شــده و در اتاقی قرار گرفتند. نکته تاسف بار این که 
در اتاق مورد نظر هم قفل شــده بود. رفتار حراست 
مجموعه شهرداری تبریز جای تعجب دارد و ناظر 
بازی هم کاری از دســتش برنیامد. روز گذشته نیز 
خبرنگاران خانم با وجود داشــتن نامه از حراست 
وزارت ورزش بــاز هم رفتار خوبی بــا آنها صورت 
نگرفت. بازی دوم فینال لیگ بسکتبال با پیروزی ۹7 
بر 87 مهرام بر شهرداری تبریز به پایان رسید تا دو 

تیم فعلا یک بر یک مساوی شوند.
ایران به دنبــال میزبانی جام جهانی فوتبال 
ساحلی|  فدراســیون فوتبال قصد دارد میزبانی 
مســابقات مقدماتی جام جهانی فوتبال ســاحلی 
و قهرمانی آســیا در ســال 201۹ را بگیرد و در این 
خصوص مکاتباتی با کنفدراســیون فوتبال آسیا 
صــورت گرفته اســت. تیم ملی فوتبال ســاحلی 
کشــورمان مدافع عنــوان قهرمانی و تیم ســوم 
جام جهانی 2017 باهاماست و از قدرت های فوتبال 
ساحلی دنیا محسوب می شود. فدراسیون فوتبال با 
توجه به این مسأله و همچنین دو میزبانی موفق در 
تورنمنت دوستانه پرشین کاپ در بوشهر قصد دارد 
این بار مسابقات بزرگتر و البته رسمی را میزبانی کند 
و از همین  رو در حال نامه نگاری برای کسب امتیاز 

میزبانی رقابت های یادشده است.
ســهراب مرادی بهترین وزنه بردار جهان 
نشد|  فدراســیون جهانی وزنه برداری نظرسنجی 
انتخاب بهترین وزنه بردار  سال 2017 را برگزار کرد 
که در بخش مردان سهراب مرادی، قهرمان دسته 
۹4کیلوگــرم جهان یکــی از کاندیداهای دریافت 
این جایزه بود. در پایان این نظرســنجی ســهراب 
مرادی ســه  هزار و 142 رأی کسب کرد و در بخش 
مردان ســوم شــد. عنوان بهترین وزنه بردار جهان 
به لاشا تالاخادزه گرجســتانی رسید که در دسته 

فوق سنگین قهرمان جهان شده بود.

خارج از گود  

ارتغرول ساغلام، ســرمربی تراکتورسازی: 
در انتظار ملاقات با ورزشــگاه 

پر یــادگار هســتم/ بازی با 
گسترش فولاد حکم فینال 
دارد چــون اگــر ببریم در 
جدول رده بنــدی جابه جا 

می شــویم/ امیــدوارم با عرق 
پیشانی و ســربلند از زمین بیرون بیاییم/ دوست 
داشــتیم با الاهلی در تبریز بازی کنیم/ از هواداران 
تراکتور خواهــش می کنم در ورزشــگاه رفتار بد 

نداشته باشند

امیررضا واعظ آشتیانی، مدیرعامل پیشین 
اســتقلال: AFC و فیفــا هم 

می داننــد که پرســپولیس 
دولتــی  اســتقلال  و 
هســتند/ دولتــی نبودن 
آنها دروغی بزرگ اســت/ 

آنهایــی که اطلاعــات دروغ 
بــه AFC دادنــد و سندســازی 

کردند نگران تحقیق از ســرخابی ها هستند/ زمان 
مدیریت من در استقلال صورت هزینه ها و تراز مالی 

کاملا روشن بود

امید نوروزی، ملی پوش سابق کشتی: بازگشت 
به خانه کشــتی هیجان انگیز 

اســت/هنوز هــم می توانم 
بهترین باشم/ بازگشتم به 
کشتی نیازمند هماهنگی و 
رفع برخی موانع است/قوانین 

کشــتی فرنگی با اضافه شدن 
بمانــد/ خاک متعادل شــد که امیــدوارم ثابت 

کشتی گیران فرنگی کار ایران در هر قانونی گلیم خود 
را از آب بیرون کشیده اند/ با جوان ها رقابت می کنم

 احســان حدادی، ملی پوش پرتاب دیسک: 
4 ســاعت با مربــی آمریکایی 

حرف زدم تا راضی شــود به 
ایران بیاید/ ویلکینز مربی 
فوق العاده ای است/سلطانی 
فر قول داد از من برای کسب 

مدال المپیــک حمایت کند/ 
بزرگتریــن آرزویم احداث کمپ آمــوزش پرتاب 
دیسک در ایران اســت/ می خواهم دینم را به مردم 

ایران ادا کنم.

تریبون

خارجی جذاب در تور استقلال
بعــد از مدت هــا رایزنی و 
مذاکره با مهاجمان خارجی 
طی 2روز طلسم عقد قرارداد 
آبی پوشــان بــا خارجی ها 
شکسته شد و وینفرد شفر از 
بازی فردا مقابل سپیدرود رشت 
می تواند روی 2 بازیکن خارجی جدید خود حساب 
باز کند. بعــد از این که بویــان، مهاجم مقدونیه ای 
دوشنبه وارد تهران شــد و قراردادش را امضا کرد، 
بامداد سه شنبه یک مهاجم سنگالی هم به تهران 
رسید و در همان دقایق ابتدایی با مسئولان استقلال 
به توافق رسید. مامه بابا تیام، بازیکن سنگالی سابق 
اینتر و یوونتوس است که هیچ گاه نتوانست برای این 
دو تیم به میدان برود و مرتبا به صورت قرضی راهی 
تیم های دیگر شده اســت. این بازیکن تا چند وقت 
قبل هم به صورت قرضی در امپولی بازی می کرد که 
درنهایت قراردادش با یوونتوس به پایان رسید. تیام با 
25 سال سن و 185 سانتیمتر قد به استقلال پیوست 
و جالب این که ITC  او مثل بویان صادر شد تا از همین 
هفته مجوز حضور در ترکیب استقلال را داشته باشد. 
به هرحال به نظر می رسد سرمربی آلمانی استقلال 
بعد از مدتــی نگرانی، حالا خیالش بابت داشــتن 
مهاجمان تراز اول خارجی راحت شده و گزینه های 

بیشتری در خط حمله دارد. 

چهره روز

شهروند| در فوتبال یا هر حوزه دیگری،  گاهی 
وقت ها مرز بین حقیقت و دروغ از بین می رود. 
حقیقت هایی که قابل  دیدن نیستند و همه از 
آن غافل هستند، اما این حقایق در دنیایی 
که دروغ و ســیاهی نقــش تاثیرگذاری 
در آن دارد، در یــک آن خودش را به همه 
نشــان می دهد! به طور مثال یک نفر مانند 
علی کریمی پیدا می شود که ارتباط خوبی با 
منفعت طلبی و مصلحت اندیشی برای نگفتن 
حقایق نــدارد. او بدون ترس نــوری به نقاط 
تاریک فوتبال می اندازد و با روشن شدن حقایق 
جنجال به راه می افتد و مردم متوجه می شوند 
که در پشت پرده چه خبر است. این روزها علی 
کریمی با افشاگری هایش علیه مدیران فوتبال و 
حتی برنامه نود نامش بیش از هر زمان دیگری 
بر سر زبان هاســت. او آن قدر از واقعیت ها 
گفت که دیروز خبر آمد با تصمیم سازمان 
لیگ حق شرکت در کنفرانس های خبری 
را ندارد. اتفاقی که بهانه ای شد برای یک 
جنجال جدید و ادامه افشاگری ها از سوی 

جادوگر.
کریمی ممنوع الکنفرانس شد

مدیران فوتبال ایــران وقتی با لحظه  هایی 
که بــا افشــاگری عجین شــده اند رو به رو 
می شوند، نباید چشم های خود را ببندند و 
با نادیده گرفتن حقایق از آن فرار کنند. 
در چنین شرایطی نتیجه می شود 
ســعید  مصاحبــه 
فتاحی رئیس کمیته 
مسابقات سازمان لیگ 

که هیزم در آتش روزهای اخیر انداخت. این مقام مسئول دیروز صبح 
در مصاحبه ای اعلام کرد: »علی کریمی نمی تواند در هیچ مصاحبه 
قبل و بعد از بازی شــرکت کند، چون او مدرک مربیگری B آســیا 
دارد و سرمربی نیست. سرمربیان باید مدرک A آسیا داشته باشند و 
کریمی الان در واقع مربی سپیدرود است. طبق قانون فقط سرمربیان 
می توانند در نشست خبری شــرکت کنند. از این پس امامی فر که 
مربی سپیدرود است، باید در نشست خبری شرکت کند. امیدواریم 
سرمربیان در نشست های خبری طبق قانون فقط در مورد مسائل فنی 

و مربوط به فوتبال صحبت کنند«.
افشاگری کریمی علیه رئیس کمیته مسابقات

از همان دقایق ابتدایی بعد از انتشــار این مصاحبه، همه منتظر 
واکنش تند جادوگر فوتبــال به صحبت های فتاحی بودند. توپخانه 
کریمی در کانال تلگرامی اش هم طبــق پیش بینی ها با این جواب 
روشن شد: »من که علاقه ای به مصاحبه ندارم، مثل شما هم علاقه ای 
به جلوی دوربین رفتن ندارم، شــما عاشــق اینجور مسائلین! آقای 
فتاحی شنیدم شما پیمانکار زمین مصنوعی سردار جنگل رو معرفی 
کردی، راسته؟ جریان گرا نولای بیش از اندازه زمین سردار چیه؟! تو 
تا دو سه سال قبل یه میز کوچیک فقط تو طبقه سوم سازمان لیگ 
اون هم تو اتاق آقاي تهراني رئیس کمیته فرهنگي داشتی! یهو بعد 
سه سال با چســبیدن به تاج و ساکت تبدیل شدی به رئیس کمیته 
مسابقات! الان هم اکثر کارهاي سازمان لیگ رو به جاي بهاروند با تاج 
هماهنگ مي کنی! پیشرفتت سرعت نور را هم گرفته، خیلی خوبه، یه 

دوره بذارین برای بقیه استاد!«.
انتقاد جدی به تصمیم سازمان لیگ

نکته قابل تأمل بعد از پاسخ تند و قابل تأمل کریمی به سعید فتاحی 
این بود که کریمی و بسیاری دیگر از مربیان در گذشته با همین شرایط 
در کنفرانس های خبری شرکت می کردند و خبری از عدم حضور آنها 
در نشست های خبری به  خاطر نداشتن مدرک مربیگری نبود، اما به 
یکباره وقتی انتقادهای جادوگر شکلی جدی به خود گرفت، مسئولان 
یادشان افتاد که باید قانون را اجرا کنند و اعلام خبر ممنوعیت حضور 

کریمی در کنفرانس های خبری عملا عملکرد فدراسیون و سازمان 
لیگ را زیر سوال برد. 

فتاحی: کریمی برای ما بالاتر از قانون نیست
بعد از این جنجال، اظهارنظری از سعید فتاحی در رسانه ها منتشر 
شــد که صحبت های خود را تکذیــب کرده بود. با این جــود، او در 
مصاحبه ای جدید باز هم به شکلی کامل تر این مسائل را توضیح داد 
و گفت: »باز تأکید می کنم که علی کریمی با توجه به این که مدرک 
A مربیگری ندارد و به عنوان مربی تیم سپیدرود محسوب می شود، 
این اجازه را ندارد در نشســت های خبری بعد و قبل از بازی شرکت 
کند. این قانون از قبل هم بــوده اما ما تا قبل از این با تیم ها همکاری 
می کردیم. وقتی سرمربی تیم در تماس با سازمان لیگ اعلام می کند 
بیمار است یا صدایش گرفته، از این رو نمی تواند خودش به نشست 
بیاید و دستیارش را می فرستد ما نمی توانستیم همکاری نکنیم. از این 
پس این طور نخواهد بود و فقط سرمربیان لیگ برتری در نشست های 
خبری شرکت خواهند کرد. ما به دنبال اجرای قانون هستیم و نه علی 
کریمی بلکه هیچ کس دیگر برای ما از قانون بالاتر نیستند. مطمئن 
باشید از این پس فقط سرمربیان اجازه حضور در نشست های خبری 

را خواهند داشت«.
کنایه به کاپیتولاسیون کی روش

»قانون به شما میگه پیمانکار زمین معرفی کنی؟« این سوالی بود 
که علی کریمی در کانال تلگرامی اش دوباره از فتاحی پرسید! او حتی 
از فدراسیون به خاطر این که هیچ وقت نسبت یه توهین های سرمربی 
تیم ملی و مصاحبه های تندی که علیه تاج، کفاشیان،  اسدی،  دبیرکل 
ســابق،  وزیر ورزش و مربیان ایرانی انجام داد، واکنشی نداشت هم با 
اشاره به بحث کاپیتولاسیون انتقادی جدی کرد. با این وجود جنجال 
ادامه دارد و کریمی برای مردم از مشــکلات فوتبال می گوید. بدون 

این که به عواقب آن اهمیتی بدهد! 
بعد از این اتفاقات فدراسیون فوتبال طی اطلاعیه ای علی کریمی 
را به کمیته انضباطی فراخواند. همچنین وکیل مهدی تاج از شکایت 

رییس فدراسیون از کریمی خبر داد.

راهکار غیرمنتظره فدراسیون برای جلوگیری از حاشیه سازی جادوگر

به علی کریمی تریبون ندهید!
 وکیل مهدی تاج از علی کریمی شکایت و فدراسیون او را به کمیته انضباطی احضار کرد

شــهروند| اتفاقاتي که در هفته هــای اخیر درباره 
ضبط و انتشــار تصاویر از مسابقات ورزشــی بانوان رخ 
داده، این شائبه را به وجود آورده که قرار است به صورت 
کلی عکاسی و تصویربرداری از ورزش بانوان در ایران با 
ممنوعیت مواجه شود. این شــایعه در فضای مجازی 
منتشر شد اما به صورت رســمی هیچ کس آن را تأیید 
نکرد؛  اگر چه نگاهی بــه اتفاقات هفته های اخیر برخی 

ابهامات را در ذهن به وجود می آورد.
چرا از وزنه برداری عکسی منتشر نشد؟

چند روز قبل نخســتین رکوردگیری وزنه برداری 
بانوان در ســالن همایش ایرانیان برگزار شد اما با نظر 
مسئولان حراســت وزارت ورزش هیچ گونه دوربینی 
به ســالن وارد نشــد. این رقابت ها تحت تدابیر شدید 
امنیتی بود تا مبادا حتی یک تصویر در فضای مجازی 
در وزنه زدن زنان روی تخته منتشر شود. فدراسیون هم 
خودش را بی تقصیر می دانســت و این اتفاق را حاصل 
تصمیم وزارت ورزش می دانست. این اتفاق در حالی رخ 
داد که تمامی حاضران در سالن و وزنه برداران از حجاب 
کامل برخوردار بودند اما حتی فدراسیون وزنه برداری 
هم تصویری از رکوردگیری زنان منتشر نکرد. چندی 
پیش نخستین دوره مسابقات کشتی کلاسیک بانوان 
برگزار شد که فدراسیون اعلام کرد خودش تصاویری را 
منتشر می کند تا رسانه ها نیز از آن استفاده کنند. این بار 
اما حتی اجازه همراه داشــتن تلفن همراه در سالن هم 
وجود نداشت. نکته جالب این که دختران وزنه بردار با هر 
ورود و خروج به سالن بازرسی بدنی می شدند و به گفته 
برخی حاضران باید کفش های شان را مقابل ماموران 
حراست درمی آوردند تا نشان دهند دوربین یا گوشی 

تلفني را درون کفش های شان جاسازی نکرده اند. 
شایعه ممنوعیت عکاسی

اتفاقاتی که پیرامون مســابقات وزنه برداری زنان رخ 
داد، باعث شــد تا شــایعاتی پیرامون ممنوعیت کلی 
در این زمینه ایجاد شــود. با این که تا به حال خیلی از 
فدراســیون ها ازجمله والیبال عکس هــای مربوط به 
مســابقات لیگ را هر هفته منتشــر می کردند، گفته 
می شود نامه ای به فدراســیون ها رسیده که از این پس 
حق انتشار تصاویر مسابقات زنان را ندارند؛ البته تمامی 
مسابقات داخلی ورزش زنان با حجاب برگزار می شود 
و حتی گاهی اوقات تصاویر آن از صداوسیما نیز پخش 
شده اســت. با این حال هیچ وقت آقایان اجازه عکاسی 

از مسابقات بانوان را نداشــتند؛ اگر چه اخیرا عکاسان 
اصفهانی به ممنوعیت حضور آقایان در مسابقات فوتبال 
بانوان اعتراض کردند. آنها معتقد بودند تا  سال گذشته 
عکاسان مرد هم در مسابقات لیگ بانوان حاضر می شدند 
و عکاسی می کردند اما امســال از ورود آنها جلوگیری 

می شود. 
برخی عکس ها به ضرر بانوان تمام می شود!

فدراسیون کشتی با وجود تمامی حساسیت هایی که 
وجود داشت، چندی پیش مسابقات کشتی کلاسیک 
زنــان را برای نخســتین بار برگزار و تصاویــری هم در 
سایت خود منتشر کرد تا رســانه ها از این نظر بتوانند 
اطلاع رســانی مناسبی داشته باشــند. مریم منظمی، 
نایب رئیس فدراسیون کشــتی که یکی از عوامل اصلی 
این اتفاق بود، درباره شایعات به وجود آمده به »شهروند« 
می گوید: »من در ماموریت به سر می برم اما ابلاغی مبنی 
بر ممنوعیت عکاسی در مســابقات بانوان ندیدم. با این 
حال ما با هماهنگــی وزارت ورزش تصاویر را در دفعات 
قبلی منتشــر کردیم.« داورزنی، معاون وزیر ورزش هم 

در حاشیه یکی از مجامع انتخاباتی فدراسیون ها گفته 
بود: »موضوعات مربوط به تصویربرداری و عکاسی باید 
از قبل هماهنگ شده باشد تا برای ورود آنها به مسابقه ها 
مشکلی ایجاد نشود؛ البته گاهی برخی تصاویر به ضرر 
بانوان ورزشکار تمام می شود.« مشخص نیست منظور 
داورزنی از این که بعضي عکاســی ها به ضرر بانوان تمام 

می شود،  چیست!
احمدی: عکاسی از مسابقات زنان در اختیار 

فدراسیون هاست
عبدالحمید احمــدی، معاون فرهنگی و آموزشــی 
وزارت ورزش در واکنش به شایعه ممنوعیت عکاسی و 
تصویربرداری از مسابقات ورزشی بانوان به »شهروند« 
می گوید: »اگر ممنوعیتی وجــود دارد، پس چطور این 
همه عکس در سایت فدراســیون ها منتشر می شود و 
رسانه ها از آن استفاده می کنند. من چنین شایعه ای را 
تأیید نمی کنم و نمی دانم از کجا مطرح شده است. روال 
قبلی درباره مسابقات ورزشــی بانوان ادامه دارد و قرار 
نیست اتفاق جدیدی رخ دهد. بارها دیده ایم که تصاویر 

مختلفی از مسابقات ورزشی بانوان که با حجاب برگزار 
می شود، در رســانه ها منتشر شده اســت.«وی درباره 
ممنوعیت تصویربــرداری از رقابت هــای وزنه برداری 
زنــان می افزاید: »ایــن موضوع حتمــا تصمیم خود 
فدراسیون بوده است. چنین مســائلی در اختیار خود 
فدراسیون هاســت و آنها می توانند با هماهنگی وزارت 
ورزش تصاویر مســابقات بانوان را منتشر کنند و حتی 
به رسانه ها اجازه تصویربرداری بدهند. بهتر است درباره 
وزنه برداری هم مســئولان این فدراســیون پاسخگو 
باشند.«احمدی در پایان می گوید: »حتی درباره مسابقه 
فوتســالی که بین تیم ملی بانوان ایران و ایتالیا رخ داد، 
گفته می شد ممنوعیت ضبط تصاویر وجود داشته اما 
چند ساعت بعد از پایان مســابقه تصاویر زیادی از این 
مسابقه در فضای مجازی منتشر شد. به  هر حال ما باید به 
قوانین کشور احترام بگذاریم. با این حال درباره مسابقات 
داخلی ورزش زنان هیچ ممنوعیتی لحاظ نشده و نباید به 

شایعات دامن زد.«
حساسیت هایی که نباید از حد بالاتر برود

به نظر می رسد گاهی اوقات حساسیت درباره ورزش 
زنان از حد می گذرد و حتی وقتی برخی مقامات عالی 
ورزش از آن بی خبر هستند، ممنوعیت های جدیدی 
هم لحاظ می شود. بارها شاهد حضور خبرنگاران خانم 
در مسابقات ورزشی آقایان مثل بســکتبال و والیبال 
بوده ایم که بدون هیچ مشــکلی به رسالت خبری خود 
پرداختند. این نشان می دهد حتی این فضا وجود دارد 
که عکاســان مرد هم بتوانند با اخذ مجوز در مسابقات 
ورزشی زنان حضور داشته باشند و وظیفه شان را انجام 
دهند. از این که بگذریم، شایعه اخیر خیلی عجیب بود؛ 
این که زنان برای مشــاهده مسابقات ورزشی خودشان 
هم با ممنوعیت هایی روبه رو شــوند، به نظر نمی رسد 
هیچ منطقی پشت آن باشد. این محدودیت های عجیب 
می تواند به جــای این که زنان را به ســمت حمایت از 
ورزش بانوان سوق دهد، آنها را از حضور در این رقابت ها 
منصرف کند. این که یک فرد بداند وقتی می خواهد برای 
یک مسابقه ورزشی مثلا از لیگ والیبال بانوان برود، قرار 
است تلفن همراهش را چند ساعت تحویل مسئولان 
بدهد و با بازرسی بدنی مواجه شود، قطعا تأثیر منفی در 
ذهن تماشاگران خواهد داشت. باید دید از این پس رویه 
فدراسیون های ورزشی در قبال ثبت تصاویر از مسابقات 

ورزشی زنان چیست.

شهروند| تیم ملی فوتسال ایران در آخرین دیدار 
مرحله گروهی جام ملت های آســیا مقابل عراق به 
پیروزی رسید و به مرحله یک چهارم نهایی صعود 

کرد.
صعود با 9 امتیاز

شاگردان محمد ناظم الشریعه توانستند با ۹ امتیاز 
از سه بازی مرحله گروهی به یک چهارم نهایی برسند، 
اما پیروزی دشوار ایران مقابل عراق نگرانی هایی را 
درباره تیم ملی فوتســال ایجاد کرده است. اگرچه 
صعود تیم ملی پیش از این دیدار قطعی شــده بود، 
اما ایران برای صدرنشــین شــدن در گروه خود به 
پیروزی در این بازی نیاز داشت. ملی پوشان ایران که 
روزهای سختی را از نظر مسائل تغذیه ای در تایوان 
سپری می کنند، برای بازی با عراق از آمادگی خوبی 

برخوردار نبودند. انتظار می رفت تیم ملی ایران بردی 
قاطعانه مانند دو بازی قبل خود به دست بیاورد، اما 
برتری یک گله ایران مقابل عراق در پایان نیمه اول 
نشان داد اوضاع تیم ملی در این دیدار چندان خوب 
نیســت. این دیدار درنهایت با نتیجه 5 بر 3 به نفع 
تیم ملی تمام شــد، اما این پیروزی یکی از بردهای 
نزدیک و سخت تیم ملی مقابل رقبای آسیایی خود 

در چند سال اخیر بود.
فینال زودرس در انتظار ایران

ملی پوشان فوتســال ایران در مرحله یک چهارم 

جام ملت های آسیا باید به مصاف تایلند بروند. تایلند 
دیروز با نتیجه 8 بر یک مقابل قرقیزستان به برتری 
رسید و با قرار گرفتن در رده دوم گروه B حریف ایران 
در یک چهارم نهایی شــد. تایلند در سال های اخیر 
پیشرفت چشمگیری در فوتسال داشته و یک دوره 
هم به عنوان قهرمانی در جام ملت های آسیا دست 
پیدا کرده، به همین دلیل پیش بینی می شود دیدار 
دشــواری در انتظار تیم ملی کشــورمان در مرحله 
یک چهارم نهایی باشد. این بازی روز پنجشنبه هفته 
جاری از ساعت 11:30 به وقت ایران برگزار می شود. 

ناظم الشریعه، سرمربی تیم ملی فوتسال در این باره 
می گوید: »انتظار مقابله با تایلند در یک چهارم نهایی 
را نداشتیم. بازی های پیش روی ما در مراحل بالاتر 
بدون شک سخت خواهد شد و اگر در مراحل دیگر 
دچار اشتباه شویم، کارمان تمام می شود. امیدواریم 
در بازی های آینده با محافظه کاری بیشتری عمل 
کنیم و اجازه ندهیم کارمــان به دقایق پایانی بازی 
کشیده شود.« او درباره بازی سخت تیم ملی مقابل 
عراق هم می گوید: »انتظار بازی سخت مقابل عراق 
را داشتیم. ما تیم عراق را خیلی خوب می شناسیم 
و در طول  سال 2 یا 3 بار با هم بازی می کنیم. واضح 
بود که عراق می خواست شماره یک گروه باشد، اما 
ما این اجازه را ندادیم. چون می خواستیم صدرنشین 

باشیم.«

تیم ملی فوتسال به سختی عراق را شکست داد و به دور بعد رسید

فینال زودرس در انتظار قهرمان آسیا

بعد از ممنوعیت ورود تلفن همراه به سالن ها، ظاهرا قرار شده هیچ  عکسی از زنان ورزشکار برداشته نشود

ورزش زنان   بدون تصویر
 معاون فرهنگی وزارت ورزش در گفت وگو با »شهروند«: عکاسی از زنان بر عهده فدراسیون هاست

 نایب رئیس بانوان فدراسیون کشتی در گفت وگو با »شهروند«: برخی عکس ها برای زنان دردسرساز می شود

توییت ورزشی

کاربران توییتر در واکنش به برخی اتفاقات 
روز ورزش توییت های جالبی مخابره کردند. 

برخی از این جملات را بخوانید:    
 کاش رفتار ایــن  روزهای علی کریمی و 
مجتبی جباری رو جدای از تعصبات رنگی 
ببینیم، کم پیدا میشن آدمایی که از جایگاه 

اجتماعی شون شجاعانه استفاده کنن.
 اونایی که به نوشتار علی کریمی تو کانال 
تلگرامش انتقاد می کنن توجه داشته باشن 
کریمی یک نویســنده نیست. همونی که 
هست  رو داره نشون میده! به جای این که 
گیر بدید به چطور گفتنش،  توجه کنید چی 

میگه!
 پرت کردن میکروفن نود توهین به مردم 
نیست آقای فردوسی پور! سکوت در مقابل 

ابهامات مالی فدراسیون توهین به مردمه!
 افتخاری بهترین مدیرعامل 20 سال اخیر 
باشگاه استقلال بوده! این جمله رو برای هر 
استقلالی بفرستین یک سری فحش جدید 

یاد میگیرین!
 مجتبی جباری در خصوص حضور بانوان 
در ورزشگاه: هفت شهر عشــق را عطار 

گشت، ما هنوز اندر خم یک کوچه ایم.
 عادل فردوســی پور یک بار نشــده 
برنامه اش رو سر وقت شروع کنه اون وقت 

می خواد فوتبال ایران رو درست کنه؟
 این چیزی که از دله علی دیدم پکیج جان 
تری و گیگز و بنزما و ریبری و اوِرا رو گذاشته 

تو جیبش!
شباهتشون شمارشون  عکس توییت:   
نیست ...شباهتشــون عقاید و شجاعت و 

مردمی بودنشونه.


